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Golf Club Danois  

Referat af bestyrelsesmøde 13. januar 2024 

Sted: Zoom 

Deltagere: Dorte Munk-Jakobsen, Søren Høegh, Mads Barslund, Henrik Fuglsang 

Turneringsledere: Inger Rask, Karen Rygaard, Asger Hansen  

Fraværende: Mette Aaby, Lonnie Westrin 

 

1. Godkendelse af referat 
 
Referatet fra Bestyrelsesmøderne 15.8.23 og 23.10.23 blev godkendt. 
 
2. Generalforsamling 
 
Generalforsamling afholdes 22.3.24 på Le Manoir de l’Etang. Mette har aftalt en pris 
på 60 EUR/ person incl. frokost. Heraf betaler GCD 30 EUR. 
 
Inger, Karen og Asger havde til bestyrelsesmødet fremsendt udkast til beretning for 
ugedagsturneringerne. Mads udarbejder beretning for de øvrige turneringer. 
 
Mads udsender invitation til generalforsamling bilagt beretninger, regnskab for 2023 
og budget for 2024. 
 
Mads oplyste at Lonnie udtræder af bestyrelsen. Mette ønsker at fortsætte, men 
med nedsat arbejdsindsats – som ”hjælper” ved turneringer. Øvrige medlemmer 
fortsætter i bestyrelsen. 
 
Mads efterlyser forslag til potentielle nye bestyrelsesmedlemmer. 
 
3. Årsregnskab for 2023 og Budget for 2024 

 
Dorte havde fremsendt udkast til årsregnskab for 2023. Bestyrelsen godkendte 
regnskabet. Dorte fremsender det til underskrift hos revisor Søren Meldgaard. 
 
På forespørgsel oplyste Dorte, at 103 medlemmer har betalt kontingent for 2024. 
Dorte rykker de resterende for betaling. 
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Mads havde fremsendt forslag til budget for 2024. Med en egenkapital ultimo 2023 
på 21.564 EUR og et budgetteret resultat for 2024 på -6.675, budgetteres med en 
egenkapital ultimo 2024 på 14.889 EUR. 
 
Bestyrelsen vedtog budgettet 
 
4. Turneringsplan 2024 
 
9-hullers turneringerne. Inger fortalte at turneringerne generelt kører fint, men at 
deltagerantallet løbende er faldende.  
 
18-hullers turneringerne. Asger og Karen oplyste, at banerne til forårets turneringer 
i 2023 var med stor succes valgt på baggrund af en spørgeundersøgelse i foråret 
2023. En ny spørgeundersøgelse for forårets turneringer i 2024 er netop udsendt og 
forårets turneringer i 2024 vil blive lagt efter resultatet af undersøgelsen. Banerne til 
efterårets 18-hullers turneringer vil ligeledes blive lagt på baggrund af en til sommer 
planlagt spørgeundersøgelse. 
 
Asger oplyste, at det er et stigende problem at får banerne til at acceptere 
reservationer til 16 spillere. F.eks. accepterer Opio nu kun reservation for 12 spillere. 
 
Mads havde udsendt udkast til turneringsplanen for 2024: 
 

• Citron match, Tema, februar, Turneringsleder: ?? 

• Kønnenes Kamp, 5.4. på Barbossi, Turneringsleder: Mads 

• Provence Open, 7.5. Old Course eller Grande Bastide – afgøres efter 
ugedagsturneringen på Grand Bastide 18.1., Sponsor: CD, Turneringsleder: 
Mads og Inger  

• Jubilæumsmatch: 30.5 på Old Course, Sponsor: Nykredit og Andersen Estate, 
Turneringsleder: Mads, Mette og Karen 

• Sommer Match, Midt Juni, Evt. på Vallescure, Turneringsleder Asger  

• Sommergolf, Hornbæk: Juli, Turneringsleder: Henrik 

• Sommergolf, Kokkedal: 12.8., Turneringsleder: Søren 

• Monaco/Welcome Back: 11.9. på Monaco, Turneringsleder: Mads 

• Nordic Cup: 27.9. på Saint Donat, Sponsor: BIL, Turneringsleder: Mads 

• Oktober Match, 18.10., Turneringsleder: Asger 

• Beaujoulais Nouveau, Tema, November, Turneringsleder : Asger 

• Juleafslutning, Turenringsleder : Inger/Asger 
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Særligt om Jubilæumsmatchen blev det vedtaget at afholde den som en match 
efterfulgt af sen frokost på Old Course. Evt. overnatning arrangeres af deltagerne 
selv. Asger foreslog, at der under matchen serveres lidt fra udendørs grillpladsen på 
banen. 
 
Asger og Inger oplyste, at de ikke ville stå for det praktiske omkring 
tematurneringerne. Mads vil tale med Mette om, at finde medlemmer, som vil stå 
for det praktiske omkring tema-turneringerne. 
 
5. Eventuelt 
 
Hjemmesiden: 
 
Søren oplyste, at en opgradering af softwaren samt ny hosting til hjemmesiden er 
påkrævet. Opgradering af softwaren kan først ske efter overflytning til ny hosting. 
Indtil det hele er sket bliver hjemmesiden kun opdateret meget begrænset. 
 
Bestyrelsen vedtog i øvrigt, at alle ”offentlige” dokumenter, som udsendes til 
medlemmerne – regnskaber, referater m.v. – fremover også lægges på 
hjemmesiden. 
 
Medlemskort: 
 
Tidsforbruget er stort ved udsendelse af medlemskort med post – og 
omkostningerne til porto er stærkt stigende.  
 
Derfor havde Dorte bedt om en drøftelse af mulighederne for fremover, at udstede 
medlemskort elektronisk.  
 
Det blev vedtaget, denne gang at udsende alle medlemskort som pdf filer pr. e-mail. 
De medlemmer, som efterfølgende måtte ønske et fysisk kort får tilsendt det med 
post. 
 
Søren og Henrik undersøger mulighederne for at sende kortet pr. e-mail i de 
filformater, som anvendes i Apple Wallet - iPhone og Google Wallet – Android.  

 
6. Næste møde 
 
Næste bestyrelsesmøde blev aftalt til 16.3.24 kl 10 på Zoom. 
 
Mads og Henrik udsender hhv. dagsorden og link’s til Zoom-møde 


